

О ЖИЗНИ И ТВОРЧЕСТВЕ Д.Д. КРЕМИНЯ

1. Абрамова, Н. Дует двох солістів / Н. Абрамова // Голос Ураїни.- 2008. - 6 груд. - С. 15.
2. Агеев, Ю. «На золотій, на скіфській пекторалі»/ Ю. Агеев // Южная правда. - 1999. - 27 апр. - С. 1.
3. Агеев, Ю. «Літопис» Дмитра Кременя / Ю. Агеев // Южная правда. - 2003. - 27 сент. - С. 3.
4. Андріяшик, О. Дмитро Кремінь : « Маю так невтомленну потребу» / О. Андріяшик // Літературна Україна. - 2010.- 5 серп. -С.5.
5. Базилевський, В. Мінерал поезії : передмова / В. Базилевський // Кремінь Д.Замурована музика : лірика, симфонії, поеми / Д. Кремінь. - К., 2011. - С. 3-9 ; Літературна Україна. - 2009. - 4 черв. - С. 1,8.
6. Білецька, Н. О. Есхатологічні мотиви в сучасній українській поезії (за книгами «Папороть» В. Герасим'юка, «Бермудський трикутник» І. Римарука та «Полювання на дикого вепра» Д. Кременя / Н. О. Білецька // Науковий вісник Миколаївського державного університету. - Миколаїв, 2008. - Вип. 17 : Філологічні науки. - С. 15-21.
7. Білецька, Н. О. Провідні паралелі духовного простору української поезії 60-х, 80-х років ХХ століття (за творчістю М. Вінграновського та Д. Кременя) / Н. О. Білецька // Науковий вісник Миколаївського державного університету. - Миколаїв, 2007.- Вип. 14: Філологічні науки. - С. 11-16.
8. Бойченко, В. Бенефіс на Голготі / В. Бойченко // Южная правда. - 2003. - 21 авг. - С. 1,2 ; Вересень. - 2003. - № 3. - С. 1-5.
9. Бойченко, В. Вопросы без ответов / В. Бойченко // Южная правда. - 2006. -18 марта. - С. 4.
10. Бондарчук, Н. І. На рівні серця / Н. І. Бондарчук // Автограф. Кн.1./ Н.І.Бондарчук. - Миколаїв, 2006. - С. 69-75.
11. Бондарчук, Н. А я пишу від першої особи : Дмитро Кремінь, лауреат Державної премії України ім. Т. Г. Шевченка / Н. Бондарчук // Рідне Прибужжя. - 2007. - 1 берез. - С. 1.
12. В гимназии № 2 чествовали победителей премии Дмитра Кременя // Вечерний Николаев. - 2011. - 2 июня. - С. 8.
13. В творческом союзе // Южная правда. - 2007. - 13 окт. - С. 1.
14. Волочай, В. Мить осяяння / В. Волочай // Молодь України. - 1983. - 24 верес.
15. Вшанували Дмитра Кременя - гетьмана української поезії // Український Південь. - 2008. - 25 верес.-1 жовт. - С. 1.
16. Гей, В. Пісня журавлиних крил / В. Гей // Друг читача. - 1987. - 15 жовт.
17. Глушко, Л. Гордимся нашим земляком / Л. Глушко // Южная правда. - 2005. -20 авг. - С. 3.
18. Горкуша, Є. В. Життя і творчість Дмитра Кременя (до 55-річчя від дня народження) / Є. В. Горкуша // Історія. Етнографія. Культура. Нові дослідження : VII Миколаїв. обл. краєзнавча конференція. - Миколаїв, 2008. - С. 356-357.
19. Горкуша, Є. В. Історіософія лірики Дмитра Кременя / Є. В. Горкуша // Історія. Етнографія. Культура. Нові дослідження : VI Миколаїв. обл. краєзнавча конференція. - Миколаїв, 2006. - С. 215-217.
20. Громовий, Г. Зрілий голос поета / Г. Громовий // Чорноморська зірка. - 1990. - 1 листоп.
21. Гужва, В. Незнищенність поезії / В. Гужва // Українська культура. - 1998. - № 11/12. - С. 12-13.
22. Даниленко, Т. Магічний кристал слова, або Дует двох солов'їв / Т. Даниленко // Рідне Прибужжя. - 2008. - 6 груд. - С. 3.
23. Даниленко, Т. «Елегія троянського вина» / Т. Даниленко // Європа - Центр. - 2004. - № 6. - С. 116-117.
24. «Два береги» : Дует двох солістів // БібліоАс. - 2008. - № 11. - С. 8.
25. Демченко, Ю. Дмитрий Креминь / Ю. Демченко // Родной причал. - 1990. - 7 февр.
26. Демченко, Ю. Нелегко думати про вічне / Ю. Демченко // Ленінське плем'я. - 1990. - 16 жовт.
27. Дзюба, І. Дмитро Кремінь: розмова з добою на краю прірви / І. Дзюба // Скіфське золото : Вибрані вірші та симфонії / Д. Кремінь; упор. Т. Кремінь. - Миколаїв, 2008. - С. 3-14 ; Вечерний Николаев. - 2008. - 21 авг. - С. 4.
28. Дмитро Кремінь : біограф. довідка // Письменники України : довідник. - Дніпропетровськ, 1996. -С. 148.
29. Дмитро Креміна : біограф. довідка // Література рідного краю : Письменники Миколаївщини : посібник-хрестоматія / ред. Н.М. Огренич. - Миколаїв, 2003. - С. 188-191.

30. Дмитро Кремінь : біограф. довідка // Миколаївський оберіг. - Миколаїв, 2004. - С. 198.
31. Дмитро Кремінь - лауреат Шевченковской премии // Вечерний Николаев. - 1999. - 20 февр. - С. 1.
32. Дмитро Кремінь - лауреат премии имени Владимира Свидзинского // Южная правда. - 2011. - 6 сент. - С. 1.
33. Дмитро Кремінь - снова лауреат // Вечерний Николаев. - 2011. - 10 сент. - С. 1.
34. Дмитро Кремінь презентовав нову книгу // Вечерний Николаев. - 2011. - 8 дек. - С. 8.
35. Дмитро Кремінь : біограф. справка // Южная правда. - 2004. - 9 сент. - С. 4.
36. Дмитро Кремінь - лауреат премии имени Анатолия Самойленко // Южная правда. - 2008. - 5 июня. - С. 1,4.
37. Єжелов, Г. Кремінь Дмитро Дмитрович / Г. Єжелов // Українська літературна енциклопедія. - К., 1995. - Т. 3. - С. 53.
38. Єжелов, Г. Сторінки наших літ / Г. Єжелов // Радянське Прибужжя. - 1998. - 7 лют.
39. Єжелов, Г. «Співати мало: «Ще не вмерла» // Київ. - 1999. - № 11. - С. 138-139.
40. Жадько, В. Поет етнічного Вавілоу / В. Жадько // А степ як море. - К., 2003. - С. 185-198.
41. Жадько, В. Розпалив серед степу багаття / В. Жадько // Культура і життя. - 2008. - 4 черв. - С. 7.
42. Жевнер, В. «Полювання на дикого вепра» / В. Жевнер // Южанин. - 2006. - 23 берез. - С. 1,4.
43. Журба, А. Услышит ли народ пророка? / А. Журба // Элита. - 1999. - № 1. - С. 10.
44. Завадовська, М. Я пригорну до серця «Пектораль» / М. Я. Завадовська // Література Плюс. - 1999. - № 5/6 (Березень).
45. Зотова, В. «Величава мова» поезії Дмитра Кременя / В. Зотова // Українська мова та література. - 2002. - № 40. - С. 41-42.
46. Івашко, О. Планета під вербою Дмитра Кременя / О. Івашко // Голос України. - 2003. - 23 серп. - С. 5.
47. Ицковский, Ю. Мосты над волнами / Ю. Ицковский // Новая николаевская газета. - 2008. - 3 дек. - С. 1.
48. Качан, А. Поетична іскра Дмитра Кременя / А. Качан // Літературна Україна. - 1999. - 13 трав. - С. 1.
49. Качурин, В. Лауреату Шевченковской премии Дмитру Кременю - 50! / В. Качурин // Николаевские новости. - 2003. - 20 авг.
50. Ковалів, Ю. Літописна історіософія Дмитра Кременя / Ю. Ковалів // Кремінь Д. Літопис : вибране / Д. Кремінь. - Миколаїв, 2003. - С. 5-16.
51. Козлов, В. Виталий Коротич - Дмитру Креміню: «Вы поэт, какого Украина сто лет не имела» / В. Козлов // Южная правда. - 2012. - 28 янв. - С. 3.
52. Козлов, В. «Два берега» – проект Дмитра Кременя и Владимира Пучкова не менее уникален, чем их поэзия / В. Козлов // Южная правда. - 2008. - 27 сент. - С. 1,3.
53. Козлов, С. Талант и доброта с избытком / С. Козлов // Южная правда. - 2010. - 11 сент. - С. 3.
54. Колесник, А. Победитель - поэт Дмитро Кремінь / А. Колесник // Южная правда. - 2008. - 15 янв.
55. Коллар, В. Не грайтесь у себе / В. Коллар // Кур'єр Кривбасу. - 1999. - № 112. - С. 161-164.
56. Копержинська, Н. Митці та меценати / Н. Копержинська // Рідне Прибужжя. - 2007. - 22 верес. - С. 5.
57. Коротич, В. Щастя тобі, друже / В. Коротич // Друг читача. - 1979. - 13 січ.
58. Коротич, В. На третьей платформе : В Москве готовится к изданию книга николаевского поэта Д. Кременя «Ольвийский транзит» / В. Коротич // Николаевские новости. - 2005. - 16 нояб. - С. 8.
59. Коротич, В. На всі часи / В. Коротич // Кремінь Д. Літній час : лірика / Д. Кремінь. - Миколаїв, 2007. - С. 3-4.
60. Кремінь Д. : [коротка біогр. довідка] // Лауреати обласної премії ім. Миколи Аркаса. - Миколаїв, 2007. - С. 45-46.
61. Кремінь Д. : [коротка біогр. довідка] // Миколаївський меридіан. - 1995. - № 1. - С. 24.
62. Кремінь Д. : [біогр. довідка] // Література рідного краю : Письменники Миколаївщини : посібник-хрестоматія. - Миколаїв, 1994. - С. 147-150.
63. Кремінь Д. : [коротка біогр. довідка] // Кто есть кто в украинских мас-медиа. - К., 1999. - С. 351.
64. Кремінь Д. : [коротка біогр. довідка] // Кто есть кто в Украине. - К., 2000. - С. 239.
65. Кремінь Д. : [коротка біогр. довідка] // Письменники Радянської України. 1917-1987 : біобібліограф. словник. - К., 1988. - С. 321-322.

66. Кремін Д. : [біогр. довідка] // Шевченківські лауреати. 1962-2001 : енцикл. довідник. - К., 2001. - С. 278-279.
67. Кремін Д. Д. [біогр. довідка] // Хто є хто на Миколаївщині : Видатні земляки : довідник / склад. В. В. Болгов. - К., 2005. - С. 21.
68. Кремін, Д. Блакить у червіні...: [інтерв'ю з поетом] / Д. Кремін ; зап. Т. Гордієнко // Морська держава. - 2011. - № 5. - С. 57-60 ; № 6. - С. 57-60.
69. Кремін, Д. Кремін теж Сізіф : бесіда з поетом Д. Кременем / Д. Кремін ; зап. О. Гаврош // Україна молода. - 2004. - 30 верес. - С. 13.
70. Кремін, Д. Поезія життя і проза творчості : розмова лауреата Державної премії імені Тараса Шевченка, редактора відділу національного відродження «Радянського Прибужжя» Дмитра Кременя і головного редактора «Радянського Прибужжя» Єліанда Гоцуенка / Д. Кремін ; зап. Є. Гоцуенко // Радянське Прибужжя. - 1999. - 25 берез.
71. Кремін, Д. «Поезія не вмирає, лише змінює свій образ» : [бесіда з миколаївським поетом
72. Д. Кременем] / Д. Кремін ; зап. С. Козак // Літературна Україна. - 2011. - 16 черв. - С. 10-11.
73. Кремін, Д. Уже немає вічності в запасі : бесіда з Д. Кременем / Д. Кремін; бесіду вів А. Михайленко // Вісті. - 1999. - 21 січ. - С. 10.
74. Кремін, Т. Віхи життя і творчості Дмитра Кременя / Т. Кремін // Вибрані твори / Д. Кремін. - Одеса, 2007. - С. 617-619.
75. Кремін, Т. Золоті лампади українського степу / Т. Кремін // Антонюк А.Д. Лампада над Синюхою : альбом / А.Д. Антонюк, Д. Кремін. - Миколаїв, 2007. - С. 3-7.
76. Кремін, Т. Металогічна рецепція постаті Тараса Шевченка у творчості Дмитра Кременя /
77. Т. Кремін // Науковий вісник Ужгородського університету. - 2009. - № 21. - С. 79-82.
78. Кремін, Т. Металогічна рецепція Бога в ліриці Станіслава Ісаковського і Дмитра Кременя / Т. Д. Кремін // Наукові праці : науково-методичний журнал. - Миколаїв, 2009. - Т. 118. Вип. 105 : Філологія. Літературознавство - С. 22-26.
79. Кремін, Т. Степ як метафора у ліриці Дмитра Кременя / Т. Кремін // Науковий вісник Миколаївського державного університету. - Миколаїв, 2008. - Вип. 22 : Філологічні науки. - С. 109-113.
80. Кремін, Т. Хроніка життя і творчості Д. Д. Кременя / Т. Кремін // Замурована музика : лірика, симфонії, поеми / Д. Кремін. - К., 2011. - С. 359-361.
81. Кремін, Д. «Когда-то я поехал искать Великую Украину, а нашел ее в себе» : бесіда с поэтом, лауреатом Госпремии им. Т. Шевченко Д. Кременем / Д. Кремін // Вечерний Николаев. - 2004. - 11 нояб. - С. 5.
82. Кремін Д. Д. : [біогр. справка] // Николаевский литератор - 2010 : справ. / сост. Е. Г. Мирошниченко. - 4 изд. - Николаев, 2010. - С. 20-21.
83. Круглов, М. Висока відзнака поета-земляка / М. Круглов, В. Чайка // Радянське Прибужжя. - 1999. - 20 лют.
84. Куліченко, Л. З високої ноти / Л. Куліченко // Ленінське плем'я. - 1984. - 25 лют.
85. Л. Ріка життя Дмитра Креміна / Л. // Український Південь. - 2008. - 28 серп.-3 верес. - С. 6.
86. Литературная перекличка // Рідне Прибужжя. - 2011. - 26 липня. - С. 3.
87. Літній час Дмитра Кременя // Автограф. Век ХХІ. - 2007. - № 2. - С. 54.
88. Ліхтій, Т. Плаї Кремінні / Т. Ліхтій // Між Карпатами і Татрами. Цикл «Постаті» : словацька поезія в перекладі Дмитра Кременя / Д. Кремін ; упор. Т. Ліхтій. - Ужгород, 2011. - Вип. 16. - С. 3-6.
89. Лисогір, Ю. Слова вогняне литво / Ю. Лисогір // Ленінське плем'я. - 1987. - 28 лип.
90. Логвиненко, О. На вагу духу вимірюється нова книжка поета Д. Кременя «Пектораль» / О. Лог-виненко // Урядовий кур'єр. - 1999. - 15 черв. - С. 8.
91. Лисогурська, Л. Десант митців на Первомайщині / Л. Лисогурська // Рідне Прибужжя. - 2008. - 31 трав. - С. 4.
92. Маляров, А. Дмытро / А. Маляров // Новый векъ. - 2003. - № 6. - С. 25-26.
93. Маляров, А. Елегія троянського вина Дмитра Кременя / А. Маляров // Вітчизна. - 2001. - № 9-10. - С. 146-147.
94. Маляров, А. Лауреат - это лаврами венчанный / А. Маляров // Горожанин. - 1999. - № 4. - С. 17.
95. Маляров, А. Слово из зенита : / А. Маляров // Вечерний Николаев. - 2003. - 21 авг. - С. 5.
96. Ментель, О. «Все віддам тобі - небо й ріку, і сумний материк під вербою...» / О. Ментель // Голос України. - 2011. - 20 жовт. - С. 23.
97. Ментель, О. Неопалима купина любові / О. Ментель // Рідне Прибужжя. - 2007. - 22 листоп. - С. 3.

98. Мідянка, П. Близк і тінь «Пекторалі» / П. Мідянка // Новини Закарпаття. - 1998. - 20 квіт.
99. Мирошниченко, Е. Крылатое слово / Е. Мирошниченко // Южная правда. - 2008. - 8 нояб. - С. 3.
100. Мирошниченко, Е. «На золотій, на скіфській пекторалі!» / Е. Мирошниченко // Южная правда. - 1998. - 15 апр. - С. 3.
101. Мирошниченко, Е. Ольвийская элегия Дмитра Кременя. О книге поэта «Пектораль» / Е. Мирошниченко // Время и бремя культуры / Е. Мирошниченко. - Николаев, 2003. - С. 34-38.
102. Мирошниченко, Е. Пектораль, элегии... / Е. Мирошниченко // Зеркало недели. - 1998. - 11 июля.
103. Мирошниченко, Е. Просодии, пасторали, элегии / Е. Мирошниченко // Слов'янський світ та античні традиції : Треті історико-культурологічні слов'янознавчі читання в м. Миколаєві. - Миколаїв, 1999. - С. 112-114.
104. Мирошниченко, Е. Слово, обогащенное словом / Е. Мирошниченко // Живущие на перекрестке / Е. Мирошниченко. - Николаев, 2011. - С. 86-92.
105. Мирошниченко, А. Транзитом к читателю / А. Мирошниченко // Южная правда. - 2007. - 11 янв. - С. 5.
106. Мушкетик, Ю. Це – справжній поетичний злет / Ю. Мушкетик // Літературна Україна. - 1998. - 107. 5 берез.
108. На своє 55-летие Дмитро Креминь читал новые стихи // Николаевские новости. - 2008. - 24 сент.
109. Нагородження лауреатів // Літературна Україна. - 2012. - 3 трав. - С. 11.
110. Нежигай, И. Шевченковский лауреат поэт Дмитро Креминь возглавил Николаевскую областную писательскую организацию / И. Нежигай // Николаевские новости. - 2010. - 1 дек. - С. 1.
111. Нейметі, М. Дмитро Креминь переклав поезію Еміла Болеслава Лучака / М. Нейметі // Новини Закарпаття. - 2013. - 29 берез.
112. Николаевская поэзия – за рубежом // Вечерний Николаев. - 2010. - 21 янв. - С. 1.
113. Николаевский поэт Дмитро Креминь презентовал свою новую книгу «Замурована музика» // Николаевские новости. - 2011. - 7 дек. - С. 3.
114. Новая книга Дмитра Кременя // Вечерний Николаев. - 2008. - 27 дек. - С. 1.
115. Олійников, Ю. Атлантида під вербою / Ю. Олійников // Родной причал. - 2003. - 15-21 окт. - С. 4.
116. Олейников, Ю. Зустріч з поетом / Ю. Олейников // Родной причал. - 2003. - 19-25 нояб. - С. 4.
117. Олейников, Ю. «Намалюй, художнику, поэта» / Ю. Олейников // Южная правда. - 2003. - 18 нояб. - С. 3.
118. Онишко, О. Четверта висота / О. Онишко // Ленінське плем'я. - 1988. - 27 серп.
119. Павлов, А. Креминь в «Десне» / А. Павлов // Родной причал. - 1997. - 18-24 сент.
120. Панянчук, П. Замордована музика / П. Панянчук // Український Південь. - 2011. - 22-28 груд. - С. 7.
121. Переміна полюсів // Рідне Прибужжя. - 2009. - 24 січ. - С. 3.
122. Песня Кременя и Яровой добыла очередную награду // Вечерний Николаев. - 2010. - 2 марта. - С. 1.
123. Поетові Дмитру Кременю - 50 : [Статті] // Рідне Прибужжя. - 2003. - 21 серп.
124. Поэту Дмитру Кремыню - 55 // Вечерний Николаев. - 2008. - 23 сент.
125. Про присудження Державних премій України імені Тараса Шевченка 1999 року : указ Президента України // Урядовий кур'єр. - 1999. - 6 берез. - С. 2 ; Голос України. - 1999. - 10 берез. - С. 3.
126. Пронкевич, А. Николаевские Дон Кихоты / А. Пронкевич // Соборная улица. - 2012. - № 1. - С. 74-77.
127. С. 74-77.
128. Пучков, В. Націленість на глибини / В. Пучков // Південна правда. - 1983. - 13 жовт.
129. Пучков, В. Перша ластівка / В. Пучков // Ленінське плем'я. - 1979. - 13 січ.
130. Ржепецький, Л. Дмитро Креминь. І вічна Поезія під вічним Небом Творця : про нову книгу поезії Д. Кременя / Л. Ржепецький // Горожанин. - 2006. - № 10. - С. 15.
131. Ржепецький, Л. Завжди поезія жива / Л. Ржепецький // Вечерний Николаев. - 2007. - 28 авг. - С. 3 ; Родной причал. - 2007. - 12-18 сент. - С. 1.
132. С. 3 ; Родной причал. - 2007. - 12-18 сент. - С. 1.
133. Ржепецький, Л. Золоті береги душі / Л. Ржепецький // Педагогічний пошук: кроки до майстерності / Л. Ржепецький. - Миколаїв, 2000. - С. 51-56.

134. Ржепецький, Л. І вічна поезія під вічним небом. Нова книга поезії Д. Д. Кременя / Л. Ржепецький // Вітчизна. - 2006. - № 9/10. - С. 164-166.
135. Ржепецький, Л. Кризь наші душі тече рікою час / Л. Ржепецький // Кур'єр Кривбасу. - 2009. - № 3/ 4. - С. 337 - 340.
136. Ржепецький, Л. Музика поезії над рікою життя / Л. Ржепецький // Вечерний Николаев. - 2009. - 22 авг. - С. 2.
137. Ржепецький, Л. Ріка життя Дмитра Кременя / Л. Ржепецький // Український Південь. - 2008. - 28 серп.-3 верес. - С.6.
138. Ржепецький, Л. Слово і світ Дмитра Кременя / Л. Ржепецький // Вечерний Николаев. - 2008. - 28 февр. - С. 5.
140. Ржепецький, Л. Справжня поезія завжди на високих небесах : (Слова-квіти ювіляру Д.Д. Кременю) / Л. Ржепецький // Щотижня. - 2003. - 20 серп. - С. 1 ; Горожанин. - 2003. - № 5/6. - С.49.
141. Сайковський, О. Дует двох соло / О. Сайковський // Родной причал. - 2008. - 3-9 дек. - С. 2.
142. Сбылась мечта поэта // Родной причал. - 1999. - 24 февр. - 1 марта. - С.1.
143. Свет «Пекторали»: Поэту Дмитру Кременю вручена Шевченковская премия // Вечерний Николаев. - 1999. - 27 апр. - С. 1.
144. Сизоненко, О. Асоціації і чари : Відкритий лист Дмитрові Кременю / О. Сизоненко // Рідне Прибужжя. - 2004. - 29 трав. - С. 7.
145. Сизоненко, О. Відкритий лист поетові Д. Кременю від прозаїка О. Сизоненка / О. Сизоненко // Вечерний Николаев. - 2010. - 4 февр. - С. 4.
146. Сизоненко, О. Дмитрові Кременю - на вручення Шевченківської премії / О. Сизоненко // Радянське Прибужжя. - 1999. - 3 квіт. - С. 4.
147. Сизоненко, О. Кремень викрешує іскри / О. Сизоненко // Літературна Україна. - 1998. - 5 берез.; Радянське Прибужжя. - 1998. - 19 берез. - С.5.
148. Сизоненко, О. На Березані, там, на Березані / О. Сизоненко // Український Південь. - 2001. - 6-12 верес. - С. 7.
149. Сизоненко, О. Ольвийская рапсодия / О. Сизоненко // Зеркало недели. - 1999. - 13-19 февр. - С. 14.
150. Сизоненко, О. Це тільки море, тільки марево / О. Сизоненко // Літературна Україна. - 2001. - 12 лип. - С. 6.
151. Сизоненко, О. Я – тільки тінь великої ріки! / О. Сизоненко // Не вбиваймо своїх пророків О. Сизоненко. - К., 2003. - С. 513-533.
152. Скрипник, А. Дмитро Кремень переклав чеську класику / А. Скрипник // Рідне Прибужжя. - 2013. - 11 квіт. - С. 20.
153. Скунець, П. Барви Південного Сяйва / П. Скунець // Літературна Україна. - 1983. - 12 трав.
154. Соловей, покидающий клеть золотую // Вечерний Николаев. - 2000. - 10 февр. - С. 3.
155. Сорока, П. Далеко не особисте Віталія Коротича / П. Сорока // Літературна Україна. - 2013. - 16 трав. - С. 10.
156. Стариков, И. Встреча с Дмытром Кременем / И. Стариков // Наш город. - 2007. - 12-18 сент. - С. 20.
157. Старовойт, Л. «Вже осінні яблука збираю...» / Л. Старовойт // Южная правда. - 2011. - 25 окт. - С. 3.
158. Старовойт, Л. Еволюція образу ліричного героя в ліриці Дмитра Кременя / Л. Старовойт // Письменники Миколаївщини / Л. Старовойт. - Миколаїв, 2007. - С. 78-84.
159. Старовойт, Л. «На розпутьті великих доріг» : Образ України у збірці Дмитра Кременя «Полювання на дикого вепра» / Л. Старовойт // Письменники Миколаївщини / Л. Старовойт. - Миколаїв, 2007. - С. 78-84 ; Кур'єр Кривбасу. - 2007.- № 210-211. - С. 342-346.
160. Старовойт, Л. Розмаїття духовного світу ліричного героя збірки Дмитра Кременя «Елегія троянського вина» / Л. Старовойт // Освітнянські вітрила. - 2003. - № 1. - С. 57-62.
161. Старовойт, Л. Специфіка інтерпретації лірики Дмитра Кременя в перекладах Олександра Павлова / Л. Старовойт // Науковий вісник Миколаївського державного університету. - 2009. - Вип. 22 : Філологічні науки. - С. 165-168.
162. Старовойт, Л. «Українства зоряного коду вам зламати просто не дано!» / Л. Старовойт // Літературна Україна. - 2011. - 15 груд. - С. 14.
163. Степанов, Ф. На початку дороги / Ф. Степанов // Вітчизна. - 1979. - № 8. - С. 205-207.
164. Тендровских мустангов одиссея... // Южная правда. - 2008. - 21 авг. - С. 4.
165. Свет «Пекторали» : Поэту Дмитру Кременю вручена Шевченковская премия // Вечерний Николаев. - 1999. - 27 апр. - С. 1.

166. Сулима, М. М. Еротичні мотиви у творчості Дмитра Кременя / М. М. Сулима // Науковий вісник Миколаївського державного університету. - 2009. - Вип. 22 : Філологічні науки. - С. 170-172.
167. Тимченко, Е. Поэтический урок патриотизма с Дмытром Кременем / Е. Тимченко // Новая Николаевская газета. - 2011. - 7-13 сент. - С. 2.
168. Толочик, П. Почни свою пісню посередині серця / П. Толочик // Рідне Прибужжя. - 2004. - 11 груд. - С. 3.
169. Тонковид, В. Дмитро Кремінь: Народний Рух - це патріотизм та соціальна справедливість / В. Тонковид // Николаевские новости. - 2006. - 22 марта. - С. 5.
170. Тупайло, С. Битва с Желтым князем / С. Тупайло // Николаевские новости. - 1999. - 6 янв. - С.1.
171. Тупайло, С. Духовные наследники / С. Тупайло // Южная правда. - 2003. - 27 мая. - С. 3.
172. Тупайло, С. Дмытру Кременю – 50 / С. Тупайло // Родной причал. - 2003. - 20-26 авг. - С. 1.
173. Тупайло, С. І честь, і чистота / С. Тупайло // Радянське Прибужжя. - 1999. - 11 берез. - С.2.
174. Тупайло, С. «Поет на всі часи» / С. Тупайло // Южная правда. - 2007. - 28 авг. - С. 3.
175. Тупайло, С. Наші лауреати / С. Тупайло // Радянське Прибужжя. - 1995. - 14 берез.
176. Тупайло, С. Свято слова і серця : Дмитрові Кременю вручено відзнаки лауреата Шевченківської премії // Радянське Прибужжя. - 1999. - 27 квіт. - С. 1.
177. Тупайло, С. Синопис в десятке, или Прозрение / С. Тупайло // Южная правда. - 2004. - 15 янв. - С. 5.
178. Улицька, Ф. Музика і живопис - натхненники поетичних образів Д. Кременя / Ф. Улицька // Українська література в загальноосвітній школі. - 2005. - № 2. - С. 24-26.
179. Улицька, Г. Пісенна палітра поетичних образів Дмитра Кременя у творчому активі вчителів української літератури й музики / Г. Улицька // Українська література в загальноосвітній школі. - 2008. - № 12. - С. 42-44.
180. Хланта, І. В. Дмитро Кремінь / І. В. Хланта // Літературне Закарпаття ХХ століття : біобібліограф. покаж. - Ужгород, 1995. - С. 337-338.
181. Хіль, Ю. Гей, літа наші, літа, - коні вороні / Ю. Хіль // Родной причал. - 2008. - 20-26 авг. - С. 1-2.
182. Христова, Н. «Anno Domini» / Н. Христова // Вечерний Николаев. - 2006. - 18 февр. - С. 5.
183. Шведова, З. Дмитро Кремінь: «Ни эллина, ни иудея... и ни хохла, ни москаля... а - человека!» / З. Шведова // Вечерний Николаев. - 1999. - 8 мая. - С. 3.
184. Шуляр, В. І. Історіософська лірика Дмитра Кременя : методика вивчення : навч.-метод. посібник / В. І. Шуляр, Є. В. Горкуша. - Миколаїв : Іліон, 2008. - 134 с.
185. Шуляр, В. І цвістиме його сад упродовж століть! / В. Шуляр // Вересень. - 1999. - № 1. - С. 35-38.
186. Шуляр, В. Поетичне світовідчуття Дмитра Кременя / В. Шуляр // Дивослово. - 2000. - № 1. - С. 47-50.
187. «Щоб ми zostалися Людьми» // Рідне Прибужжя. - 2001. - 3 лип. - С. 2.
188. Январев, Э. «За музыкою только дело» / Э. Январев // Вечерний Николаев. - 1998. - 21 февр. -
189. С. 3.
190. Январев, Э. Кремінь Дмитрий Дмитриевич / Э. Январев // Николаевцы : энцикл. словарь. - Николаев, 1999. - С. 182.
191. Январёв, Э. О Д. Кремене / Э. Январёв // Николаевские новости. - 1996. - 22 февр.
192. Январев, Э. Своим голосом : Моментальный снимок / Э. Январев // Южная правда. - 1993. - 6 февр.
193. Январев, Э. Соловей, покидающий клеть золотую / Э. Январев // Январев Э. Журнальный столик. - Николаев, 2010. - С. 190-192.
194. Январёв, Э. Эхо «Пекторали» / Э. Январёв // Южная правда. - 1999. - 20 февр. - С. 3.
195. Январьов, Е. Весняна арка поезії / Е. Январьов // Південна правда. - 1979. - 8 берез.
196. Январьов, Е. Виховання гармонією / Е. Январьов // Ленінське плем'я. - 1983. - 18 жовт.